
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 31 marca 2025 r. 

  

I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 15.00 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Klaudia Spałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Adam Pielka  – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Dawid Dyląg - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Sebastian Kubik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Roman Kulawik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Janusz Lechowicz – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Roman Budzisz – Przewodniczący Rady Gminy  

Nieobecny - Daniel Imach - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

 

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie skargi z dnia 12 listopada 2024 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn. 

2. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Klaudia Spałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

 Ad. 1.  

Rozpatrzenie skargi z dnia 12 listopada 2024 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn.  

Przewodnicząca Komisji przypomniała zgromadzonym treść skargi oraz wyjaśniła kiedy wpłynęła 

skarga, czego dotyczyła oraz jakie działania zostały podjęte w związku z jej przedmiotem. 19 marca 

br. Wójt spotkał się z dzierżawcami terenów pod uprawy ogrodowe w Potępie. 

Sekretarz Gminy  przypomniała, jak przebiegało spotkanie, jakie podjęto decyzje i jakie uwagi i 

wnioski zostały zgłoszone. Po przeprowadzonym głosowaniu dzierżawcy w głosowaniu jawnym 

opowiedzieli się przeciwko montowaniu barierek na wjazdach oraz podkreśliła, że niestety 

obowiązujący regulamin nie jest przestrzegany. Mówiono o problemie składowania odpadów 

wielkogabarytowych obok wiaty śmietnikowej, często przez osoby nie będące dzierżawcami. Pytano o 

możliwość poprawy jakości wody – umożliwić pobór wody zdatnej do picia oraz o możliwość 

doprowadzenia energii elektrycznej do dzierżawionych terenów. Wnioskowano o wyrównanie ścieżek 

dojazdowych do ogródków i zgłaszali problem kradzieży na działkach oraz brak skutecznych działań 

policji w tym zakresie. Członkowie komisji wnioskowali również o sprawdzenie czy na terenach 

ogródków są kamery. 

Członkowie komisji wnioskowali aby: 

- po zakończeniu sezonu zorganizować kolejne spotkanie z dzierżawcami ogródków; 

- systematycznie przeprowadzać kontrole porządku na terenie ogródków i sporządzać notatki z 

kontroli; 

- poinformować mieszkańców o treści regulaminu oraz przebiegu spotkania z dzierżawcami (strona 

www, fb, tablice ogłoszeń, zebrania wiejskie, gazetka); 

- Urząd Gminy reagował i egzekwował postanowienia regulaminu, a osoby łamiące ustanowione 

przepisy, informowane były o możliwości wymówienia umowy dzierżawy. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po przeprowadzaniu dyskusji przeprowadziła głosowanie nad 

uznaniem skargi za bezzasadną oraz wnioskiem o przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi do 6 maja 

2025 roku. Wniosek o uznanie skargi za bezzasadną oraz o przedłużenie terminu załatwienia sprawy 

został przegłosowany jednogłośnie - 6 głosami – za.  

Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną oraz przedłużyła termin załatwienia sprawy do 6 

maja 2025 roku.  

Komisja postanowiła niezwłocznie poinformować o swoich ustaleniach skarżącego. 

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

Członkowie komisji  



1. pytali o termin odkręcenia wody dla działkowiczów; 

2. przypomnieli o wycince drzew – topoli, przy ul. Głównej; 

3. wnioskowali o wycinkę świerku ul. Norwida i uporządkowanie – drzewa za pocztą oraz 

uporządkowanie – wierzba wrastająca w kanalizację.  

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 16:00.  

 

 

Protokół zakończono i podpisano: 

 

K. Spałek ……………, Adam Pielka ……………….., Dawid Dyląg …………………….. 

 

Sebastian Kubik……………., Roman Kulawik …………………, Janusz Lechowicz ………………… 

 

 

Prot. K. Michałek 


